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Acta de reunió de la Junta d’Escola ordinària de l’EPSEVG 
 
Núm. de sessió:  3/2018 
Data:  19 de juliol de 2018 
Hora d’inici:  10.33 h. 
Hora d’acabament:  14.20 h. 
Lloc:  Sala de Juntes de l’EPSEVG 
 
Membres 
 
Assistents: 
Vilà Martí, Frederic – PDI-A, membre nat – President 
Miquel Masalles, Jaume – PDI-A, membre nat – Secretari Acadèmic 
Alemany Clavero, Pilar – PAS, membre electe 
Aliau Pons, Joan Josep – PDI-B, membre nat 
Antonijuan Rull, Josefina – PDI-A, membre nat 
Arnó Macià, Elisabet – PDI-A, membre nat 
Baile Puig, Maite – PDI-A, membre electe 
Blanqué Molina, Balduí – PDI-A, membre nat 
Butí Papiol, Salvador – PDI-A, membre nat 
Carbonell Ventura, Montserrat – PDI-A, membre nat 
Casas Fernández, Bernardino – PDI-B, membre electe 
Castell Balaguer, Joan Vicent – PDI-B, membre nat 
Català Mallofré, Andreu – PDI-A, membre electe 
Díaz Boladeras, Marta – PDI-A, membre nat 
Esteve Cusiné, Jordi – PDI-B, membre nat 
Font Mateu, Josep – PDI-A, membre nat 
Guasch Murillo, Daniel – PDI-A, membre nat 
Jodar Pérez, Dídac – Estudiant, membre electe 
Magnusson Morer, Ingrid – PDI-B, membre electe 
Martí Colom, Pau – PDI-B, membre nat 
Martín Fuentes, Enric – PDI-A, membre electe 
Merenciano Saladrigues, Josep M. – PDI-B, membre nat 
Moreno Lupiañez, Manel – PDI-A, membre electe 
Morillas Varón, Rafael – PDI-B, membre nat 
Morillo Velázquez, Germán – PAS, membre electe 
Musté Rodríguez, Marta – PDI-B, membre nat 
Papiol Vera, Emília – PDI-B, membre nat 
Picas Barrachina, Josep Antón – PDI-A, membre nat 
Prat Tasias, Jordi – PDI-B, membre nat 
Quiñones Ruiz, José Miguel – PAS, membre nat 
Raya Giner, Cristóbal – PDI-B, membre nat 
Román Jiménez, José Antonio – Cap d’Estudis – PDI-B, membre nat 
Rovira Sancho, Roger – Estudiant, Delegat membre nat 
Ruiz Jové, Xavier – PAS, membre electe 
Ruiz Vegas, Francisco Javier – PDI-A, membre electe 
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Sánchez José, M. Antonia – PAS, membre electe 
Simó Mezquita, Ester – PDI-A, membre electe 
Sivatte Adroer, Maurici – PDI-A, membre electe 
Solé Rovira, Joan – PDI-B, membre nat 
Trullols Farreny, Enric – PDI-A, membre nat 
Vidal Ferré, Rafael – PDI-A, membre electe 
 
Excusats: 
Català Roig, Neus – PDI-A, membre electe 
Delgado Catalán, Eloi – Estudiant, membre electe 
Hernández Gómez, Àngels – PDI-B, membre electe 
Martín Muñoz, Mario – PDI-A, membre electe 
Masip Bruin, Xavier – PDI-A, membre nat 
Perat Benavides, Ignasi – PDI-A, membre nat 
Raya Marcos, David – PAS, membre electe 
Rivera Badillo, Andreina Mia – Estudiant, membre electe 
 
Absents: 
Castany Térmens, Alba – Estudiant, membre electe 
El Brak Ghailan, Ismael – Estudiant, membre electe 
Gallego Madrid, Valentina – Estudiant, membre electe 
Gómez Gamero, Víctor – Estudiant, membre electe 
Guasch Garcia, Josep – Estudiant, membre electe 
Lin, Jian – Estudiant, membre electe 
Macías Cárdenas, Marcos Antonio – Estudiant, membre electe 
Moran Potes, John – Estudiant, membre electe 
Pinheiro Vidal, Arthur – Estudiant, membre electe 
Roset Calzada, Lourdes – PDI-A, membre electe 
Sanz Murillo, Alejandro – Estudiant, membre electe 
Segalàs Coral, Jordi – PDI-A, membre electe 
Soler Ruiz, Joan – PDI-A, membre nat 
Toro Maldonado, Irene – Estudiant, membre electe 
Ybern Carballo, Neus – PDI-B, membre electe 
 
Convidats: 
Carmona Verdura, Natàlia – Estudiant 
Muñoz Garcia, Francisco Miguel - PAS 
Pérez Soriano, Jaume – PAS 
 
Ordre del dia 

 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del dia 22/03/2018 (Doc 1/3-2018). 
2. Informe Director (Doc 2/3-2018). 
3. Seguiment del Pressupost Econòmic 2018  (Doc 3/3-2018). 
4. Informació sobre les Accions de Promoció de l’EPSEVG 2017-18 (Doc 4/3-2018). 
5. Presentació de la Política de Promoció dels Estudis de l'EPSEVG (Doc 5/3-2018). 
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6. Aprovació de l’actualització dels processos del “Sistema de Garantia Interna de 
Qualitat (SGIQ)” (Doc 6/3-2018). 

7. Afers de tràmit. 
8. Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
Jaume Miquel, Secretari Acadèmic, membre nat – Comenta que a la Junta d’Escola hi ha 71 
membres, però actualment hi ha 7 vacants. Per tant, a efectes del còmput del quòrum es 
comptarà com a 64 membres. En primera convocatòria es requereix la presència de 33 
membres, mentre que en segona convocatòria es requereix la presència de 22 membres. 
Donat que no hi ha el nombre de membres suficients pel quòrum en primera convocatòria, 
s’espera a començar la reunió en segona convocatòria. 
 
A les 10.33 h. ja acomplim el requisit del quòrum en segona convocatòria i podem començar. 
 
El Secretari Acadèmic segueix explicant que en aquesta reunió es proposa que hi hagi un canvi 
en el desenvolupament de l’ordre del dia de la reunió, de tal manera que el Punt 2 “Informe 
del Director” es faci al final de la reunió, abans del Punt 8 “Torn obert de paraules”, ja que 
aquest informe s’ha donat per escrit en la documentació de la Junta d’Escola. 
 
Tothom hi està d’acord amb aquesta proposta. 
 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del dia 22/03/2018 (Doc 1/3-2018). 
 
S’aprova per consens l’acta de la sessió anterior. 
 
 

3. Seguiment del Pressupost Econòmic 2018  (Doc 3/3-2018). 
 
José Miguel Quiñones, cap de la UTG, membre nat – Explica el document adjunt dient que 
s’havia d’ajustar el pressupost 2018, ja que finalment el romanent que es va retornar per 
part de la UPC va ser 37.455,81€, i no 28.606,92 € com es preveia inicialment. Les dades 
del pressupost presentades són a data de 20/06/2018. L’origen dels ingressos són: 
 

 
 

L’origen dels ingressos del Pressupost 2018, representat gràficament en percentatges és: 
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Les partides pressupostàries que es destinaran el total d’aquests ingressos (190.865,42€) 
es resumeixen en la taula següent: 
 

 
 
La destinació de les despeses del Pressupost 2018 representat gràficament en percentatges és: 
 

 
 
Es fa una breu explicació del que engloba cada partida de despeses: 
 

- Funcionament de seccions departamentals: Es diferencia per primer cop la partida de 
despeses de les seccions departamentals, de la resta de funcionament de la docència. 



 

5 de 21 
 

- Funcionament docència: Conté les partides per a garantir el correcte funcionament de 
la docència: fotocòpies d’exàmens, material fungible per a les pràctiques de laboratori, 
material TIC, software de pràctiques docents, manteniment docent d’aules i laboratoris 
i algunes despeses de suport al funcionament de la biblioteca. 

- Funcionament general del Campus: L’apartat contempla els conceptes de material 
d’oficina, viatges i desplaçaments del personal del Campus (formació o reunions de 
treball), correu i missatgeria, telefonia, serveis “extra” de neteja i de seguretat, llibres i 
subscripcions, atencions protocol·làries, becaris de suport, ... 

- Projectes estratègics de la Direcció: En aquest capítol s’incorporen els projectes 
singulars que s’impulsen des de l’Escola i que queden fora del funcionament ordinari: 
els equips de competició, les relacions amb empreses i les associacions, i també alguns 
projectes estratègics prioritaris per l’equip directiu de l’EPSEVG com són el Projecte 
Espais i el de Plans de Millora de les pràctiques docents (liderat pel GPAQ). 

- Promoció i difusió dels estudis: Sota aquest concepte s’aglutinen les despeses de 
promoció dels estudis (visites a instituts, material de suport), promoció digital, 
participació en fires, actes acadèmics (Inauguració de Curs i Acte de Graduació), 
conferències i jornades de portes obertes. 

- Projectes internacionals i EPS/IDPS: En aquest apartat s’agrupen les despeses dels 
projectes docents internacionals i de mobilitat. 

- Projectes d’inversions i infraestructures: Aquest capítol incorpora la proposta de 
despesa destinada a inversions tot i que es preveu poder incrementar la disponibilitat 
amb els ingressos atípics “extra”. 

- Manteniment d’edificis i gestió UTG: Aquest concepte té la particularitat de ser 
finalista, és a dir, no es pot derivar a altres capítols. Cal fer notar que la quantitat 
inicialment assignada és de 49.059,60€, ja que resta pendent actualitzar la quantitat 
assignada a Manteniment descentralitzat. 

 
Amb data 20/06/2018 s’han tramitat unes despeses de 84.651,24 €, d’una assignació total 
de 190.865,42 €, el que representa un 44,35 % de l’execució del Pressupost 2018. 
 
El percentatge d’execució del Pressupost 2018, per partides, es dóna en el gràfic següent: 
 

% Execució del Pressupost 2018 
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TORN OBERT DE PARAULES: 
 
Manel Moreno, PDI-A, membre electe – Demana que estaria bé tenir una gràfica del pes 
que té la nostra Escola, econòmicament parlant, dins del pressupost de la UPC. 
 
José Miguel Quiñones – Respon que en la propera Comissió Econòmica i d’Infra-estructures 
de l’EPSEVG, del dia 30 de juliol de 2018, es treballarà aquest tema. 
 
 

4. Informació sobre les Accions de Promoció de l’EPSEVG 2017-18 (Doc 4/3-2018). 
 
Aquest punt el presenta el Jaume Pérez, cap de la Unitat de Suport Institucional i Relacions 
Externes (USIRE) de l’EPSEVG. 
 
Jaume Pérez, cap USIRE, convidat – Explica el document d’Accions de Promoció de l’EPSEVG 
del Curs 2017-18. El document s’estructura en 9 apartats, els quals es comenten a 
continuació: 
 
1. Fires i salons d'informació dels estudis 
 
S’ha participat en les següents: a) Fira de Novembre, b) Unitour Mallorca, c) Fira Bon Soleil, 
d) Educa@ccio de Gavà, e) Saló de l’Ensenyament, f) Saló Futura, g) Fira Sant Isidre de 
Viladecans, h) Zona-E, i) Espai de l’estudiant de Valls, j) Assistència a LATENT. Dia del talent, 
a la Barcelona Design Week, k) Fira del Coneixement 2018 de Berga, l) Festa del Mar a 
Badalona. D’entre aquests esdeveniments destaquem els següents: 
 
Fira de Novembre – És va celebrar els dies 10, 11 i 12 de novembre de 2017 al Parc de Baix 
a Mar de Vilanova i la Geltrú. Hi van ser presents els tres equips de motor: l'equip EPSEVG 
E3-Team amb la moto elèctrica, l'equip EPSEVG Racing Team amb la moto de combustió, i 
l'equip Vilanova Formula Team amb el monoplaça i el simulador Simtech Profer. Aquest 
any la Colla Castellera dels Llunàtics també hi van participar fent tallers. 
 
Saló de l’Ensenyament – L'EPSEVG va ser present al Saló de l'Ensenyament del 14 al 18 de 
març de 2018 per doble partida. D’una banda a l’estand de la UPC i de l’altra a l’estand de 
la ciutat de Vilanova i la Geltrú, on es va tenir l'oportunitat de promocionar els nostres 
estudis de Grau, al costat d'altres centres amb propostes formatives que podem trobar a 
la ciutat: l'EFAV (Escola de Formació Aeronàutica), l'EMAID (Escola Municipal d'Art i 
Disseny), l'IMET (Institut Municipal d'Educació i Treball) i la corresponent a Catalonia Film 
School. Aquesta era la primera vegada que un estand de la ciutat de Vilanova i la Geltrú era 
present al Saló de l’Ensenyament (Fira de Barcelona). 
 
Zona-E – És la Fira d’Ensenyament postobligatori del Garraf que es va celebrar a Vilanova i 
la Geltrú els dies 25 i 26 d’abril de 2018. Hi van participar un total de 25 centres de la 
comarca. Durant els dos dies van visitar la fira uns 1200 estudiants, dels quals uns seixanta 
estudiants es van acostar al nostre estand interessant-se pels nostres estudis. 
 
2. Jornades de Portes Obertes (JPO) 
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Durant el Curs 2017-18 s’han organitzat tres JPO: el dia 14 de febrer de 2018 van assistir 32 
persones, 17 de les quals, eren potencials estudiants, el dia 14 d’abril de 2018 (dissabte) 
van assistir unes 300 persones, 100 de les quals, eren potencials estudiants, i el dia 20 de 
juny de 2018 van assistir unes 50 persones, 30 de les quals, eren potencials estudiants. En 
la JPO del dissabte, donat el gran nombre de visitants, es van fer dos torns. 
 
També, s’han fet el que anomenem “JPO Exprés”. Són JPO personalitzades, destinades a 
aquelles persones que volen visitar l’Escola però que no ho poden fer els dies de les JPO 
programades al calendari. S’han fet 4 sessions d’aquestes “JPO Exprés”. 
 
3. Visites a centres de secundària 
 
S’han visitat 12 centres de secundària. A les xerrades han assistit uns 290 estudiants, dels 
quals 75 estudiants estaven interessats en els nostres estudis. 
 
4. Tastets 
 
Tenim un catàleg de 9 tastets relacionats amb les titulacions de Grau de Mecànica, 
Electricitat, Electrònica, Disseny i Informàtica. Aquest Curs 2017-18 s’ha incorporat un nou 
tastet: “Geogebra com a eina d’aprenentatge per a matemàtiques pel Disseny”. Els tastets 
és una activitat que funciona molt bé. Aquest Curs 2017-18 s’han realitzat un total de 21 
tastets adreçats a 390 estudiats de diferents centres de secundària. 
 
5. Divulgació 
 
S’han realitzat diferents conferències i xerrades informatives dels estudis de la UPC a 
diferents centres de secundària. Hi han participat els professors: Joan Gómez, Manel López 
Membrilla, Manel Moreno, Ignasi Perat i Hernán González. 
 
Es van organitzar dues conferències a la Setmana de la Ciència. S’ha participat i organitzat 
activitats en el Dia Internacional de la Noia TIC 2018 per tal de promocionar les noies 
perquè facin informàtica i enginyeries relacionades amb les TIC. S’ha participat en 
l’organització de les Proves Cangur (335 inscrits han realitzat les proves a l’EPSEVG) i s’ha 
fet l’acte de reconeixement als millors estudiants de les Proves Cangur a l’EPSEVG. 
 
6. Treballs de Recerca de Secundària 
 
Durant aquest Curs 2017-18 s’han tutoritzat 4 treballs de recerca de batxillerat (1 Treball 
per part del professor Joan Gómez i 3 Treballs per part del professor Manel Moreno). 
 
7. Pràctiques a l’EPSEVG dels estudiants de batxillerat i de cicles formatius 
 
A l’EPSEVG s’ha fet l’acolliment a 12 d’estudiants de Batxillerat i de Cicles Formatius per a 
realitzar les seves pràctiques curriculars a l’empresa: 7 estudiants han estat als serveis STIC, 
3 estudiants als Serveis Tècnics de Laboratoris (STL) i 2 estudiants al departament 
d’Enginyeria Química (amb el tutor Agustí Fortuny). 
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8. Xerrades sobre els Màsters 
 
S’han realitzat dues sessions informatives (els dies 14/12/2017 i 17/05/2018) sobre els 
Màsters Universitaris impartits a l’EPSEVG: MUESAEI i MBDesign, amb un total de 20 
inscrits a les mateixes. En aquestes sessions també s’ha fet un taller de Sortides 
Professionals per part del Servei de Carreres Professionals de la UPC. 
 
9. Xarxes Socials/Mitjans Comunicació 
 
S’han fet les següents publicacions a xarxes socials i a mitjans de comunicació: 
Tweets: 79 , Instagrams: 31 , FaceBook: 50 , Canal Blau: 6 , Diari de Vilanova: 13 , Butlletí 
de l’Ajuntament: 10 , Notícies UPC: 3 
 
Fent el resum de totes les accions de promoció que s’han realitzat comenta que han estat 
12 participacions a fires i salons d'informació dels estudis (on han passat prop de 14.000 
persones per les fires en les que hem estat presents), s’han realitzat 3 Jornades de Portes 
Obertes (amb uns 400 assistents i 150 estudiants interessats en els nostres estudis), s’han 
realitzat 12 visites a centres de secundària per part de la USIRE i 7 visites més per part del 
PDI (havent arribat en total a més de 500 estudiants), i finalment s’han realitzat 21 tastets 
amb l’assistència de 390 estudiants. 
 
S’acorda que el torn de preguntes es faci conjuntament després del següent punt de l’ordre 
del dia. 
 

5. Presentació de la Política de Promoció dels Estudis de l'EPSEVG (Doc 5/3-2018). 
 
Joan Vicent Castell, sotsdirector de Relacions Internacionals i Promoció, membre nat – 
Comenta que presentarà la Política de Promoció de l’Escola que està explicada en el fitxer 
adjunt. El document recull els següents continguts: a) Línies de Treball. Idees que hi ha al 
darrera, b) Gestió de l’esforç de Promoció, c) Directrius de la Política de Promoció. 
 
Aquest document explica el que hi ha al darrera de les accions de promoció de l’EPSEVG 
que ha presentat el Jaume Pérez. La Unitat de Suport Institucional i Relacions Externes 
(USIRE) centralitza i gestiona, organitza i fa la feina de camp de les accions de promoció. 
 
Línies de Treball 
 

Tant en el document presentat a la Junta d’Escola com en aquesta acta, s’ha posat de color 
blau les polítiques que hi ha darrera de les accions fetes. A continuació s’exposen les 
accions que formen aquestes línies de treball, així com les seves polítiques: 
 
• Presència en Fires i Jornades 
• Porta a porta Instituts. Xerrades. 
• Jornades de Portes Obertes 

Mantenir la implicació del PDI i PAS de les passades JPOs. 
Mantenir la implicació de les Associacions del Campus. 
Definir el Mapa Territorial i porta a porta a fer. 
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• Xarxes socials (Facebook, Twitter, LinkedIn, Instagram, ... ) 
Presència i Regularitat. Gestionar Editors Múltiples. 
Protocol de Comunicació. 

 

• Mitjans de comunicació (ràdio, TV, premsa) 
Notes de Premsa. 
Protocol de Comunicació. 

 

• Material audiovisual (TFG/TFM, EPS, Associacions, ... ) 
Pedagogia de la seva importància. 
Assegurar-se les millors fonts. 
Control de qualitat, maquetat i ubicació Web / YouTube/... 

 

• Nova Web del centre. 
Orientada a imatge i promoció. 
Protocol de Comunicació. 

 

• Tastets d’Enginyeria. 
Treballar el Catàleg. 
Gestionar la disponibilitat i l’accés. 
Cobrir i donar servei al PDI i PAS implicats. 

 

• Assessorament de Treballs de Recerca Secundària (TRS). 
Cercar l’excel·lència dels estudiants que volen accedir. 
Definir el rol i la dedicació del PDI. 
Aplicar el Protocol d’Accés i Seguretat. 

 

• Simposi de Treballs de Recerca de Secundària. 
• Congrés “Els Infants Protagonistes de la Ciència”. 
• Setmana de la Ciència. 

Mantenir la sintonia amb el Centre de Recursos Pedagògics del Garraf (CRP Garraf). 
Potenciar els Treballs Tecnològics. 
Despertar vocacions des de Primària. 

 
Quant als tastets creiem que s’ha d’ampliar el catàleg fent un estudi de les demandes que 
podem tenir, ja que és l’eina que veiem per tenir sinergies amb els instituts. Els tastets 
tenen molta demanda i a la vegada implica molt de cara a captar nous estudiants. 
Considerem que s’haurien de limitar el nombre de tastets que fa cada institut. També 
volem que els tastets es concentrin en períodes concrets (per ex. en període d’exàmens i 
durant la reavaluació) per a facilitar la tasca al PDI i PAS que els fa. Cal que les dates de 
realització dels tastets es comuniquin als instituts, ja que per aquests és molt important 
organitzar el seu calendari lectiu de les activitats que faran fora dels seus centres. 
 
Quant a l’assessorament de Treballs de Recerca Secundària (TRS), es vol potenciar aquesta 
activitat sense perdre el punt de vista que el director del TRS és de l’institut de secundària 
i que nosaltres donarem suport com a experts. 
 
Considerem que fer promoció a nivell de primària és una línia de treball interessant per 
l’Escola a fi i efecte de despertar interès per la ciència i la tecnologia des de ben petits. 
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Política de Promoció 
 
• Mapa Territorial. Zona d’influència. 
 

Cal que responguem a les preguntes: De on provenen els nostres estudiants?. On podríem 
tenir potencials futurs estudiants?. Estem posant esforç sense recompensa? 
 
Cal assegurar la nostra presència i imatge en la nostra zona d’influència, però no es pot 
dedicar tot l’esforç als instituts més propers, cal ampliar la promoció més enllà de la 
nostra comarca. La creació del Campus Diagonal-Besòs ens configura com el Campus 
Industrial del Sud de Barcelona. Estem consolidant aquesta situació: a nivell institucional, 
fent-ho notar i sobre el terreny, tenint presència en fires i visitant instituts porta a porta. 

 
• Mapa Territorial. Optimització. 
 

- S’estableix un màxim de DOS tastets per institut cada curs. 
- S’ampliarà el catàleg de tastets per a cobrir bé totes les titulacions i es farà difusió porta 

a porta per expandir la zona de cobertura. 
- Es donarà suport als treballs de recerca de secundària (TRS) ambiciosos i avalats. 

 
• Protocol de Comunicació. 
 

Cal que responguem a les preguntes: Què cal donar a conèixer de portes enfora?. I de 
portes endins?. Com ho donem a conèixer?. Qui ho fa?. 
 
La idea clau és: els Protagonistes de la notícia són també els Protagonistes de la seva 
difusió. Els Protagonistes han de comunicar l’esdeveniment i generar l’esborrany de la 
notícia i/o proporcionar les dades bàsiques. USIRE centralitza, cobreix o assegura la 
cobertura, decideix el format i mitjà de sortida, gestiona i redacta. El Secretari Acadèmic 
de l’EPSEVG és el responsable polític del servei. 

 
• Gestió de les Accions de promoció amb PDI i PAS implicat. 
 

Cal que responguem a les preguntes: És la nostra feina fer Promoció?. Està prou 
reconegut?. 
 
La idea clau és: fer promoció és una vocació però ha d’estar reconegut i no ha de ser un 
sacrifici. Així, el PDI i PAS podran marcar quan i quan no els hi és possible atendre Tastets, 
per exemple. Al PDI que faci activitats de promoció se li reconeixerà com 1 Punt PAD tipus 
G3, i tothom que hagi fet activitats de promoció sortirà en una llista. 

 
Finalment cal que tinguem present el següent: 
 

- El tutor del TRS és el professor de secundària. Nosaltres donem suport com a experts. 
- Només s’accepten TRS especialment recomanats. 
- L’estudiant de TRS tindrà el mateix tractament que un estudiant de la UPC fent el seu 

TFG/TFM quant a Protocol d’Accés i Seguretat. 
- Cal incloure Tastets com a reclam en les JPO que fa l’Escola. 
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TORN DE PARAULES DELS PUNTS 4 I 5: 
 
Elisabet Arnó, cap secció Dept. 756, membre nat – Comenta que són molt clares les línies, 
però cal fer promoció entre tots, estaria bé poder fer una reunió pel tema “Promoció”. 
 
Fa la següent pregunta: com està el tema dels vídeos que fan els estudiants de l’EPS i també 
els vídeos institucionals de promoció de la UPC?. Del tema dels tastets, comenta que creu 
que no s’hauria de fer la limitació a dos tastets per institut cada curs i s’hauria d’atendre si 
un determinat institut en demana més, doncs cada any canvia l’alumnat. 
 
Creu que és important anar de la mà amb Castelldefels ja que no ens interferim i també 
anar de la mà de “Promoció Institucional UPC” de Barcelona. 
 
Manel Moreno – El tema de la promoció és important i crec que està bé fer una reunió on 
aquest sigui l’únic punt a tractar, en la qual hi pugui participar tot el PDI de l’Escola. 
Comenta que es pot incorporar els TFG/TFM com a promoció, i estaria bé institucionalitzar 
el dia dels TFG/TFM de l’EPSEVG per veure què s’està fent en aquest tema, ja que hi ha 
treballs molt interessants. 
 
Explica que les carreres tecnològiques i d’informàtica no tenen gaire arrelament en les 
noies, per la qual cosa s’ha de fer una bona promoció en aquest sentit. 
 
Respecte als treballs de recerca de secundària (TRS), l’assessorament que fa el PDI de 
l’Escola és assessorament tècnic especialitzat, però el director del treball i el que marca les 
línies és el professor de secundària, i això cal tenir-ho present. 
 
Comenta que no està d’acord en que cadascú s’ha de fer l’autopromoció de les seves 
activitats, ja que considera que l’USIRE hauria de fer aquesta feina. 
 
Finalment felicita a l’Equip Directiu per la Política de Promoció dels Estudis presentada. 
 
Enric Martín, PDI-A, membre electe – La promoció és un eix bàsic per l’Escola ja que tenim 
problemes de matrícula. S’ha presentat el que es fa en quan a promoció, una altra cosa és 
el benefici o retorn que es té del que es fa. Diu que s’hauria de fer un anàlisi i seguiment 
del retorn que suposa tot l’esforç que es fa en promoció. 
 
Afegeix que s’han de mantenir els tastets que es fan i que s’ha de mantenir la fidelització a 
l’Escola de Vilanova dels contactes del professorat de secundària que ja tenim i procurar 
que els estudiants no vagin a Barcelona. 
 
Segueix dient que des de que l’Escola del Carrer Urgell va anar al campus Diagonal-Besòs, 
nosaltres hem de ser la referència del Sud de Barcelona. El punt de referència bàsic és la 
línia R2 Sud (Rodalies de Catalunya), des del Prat de Llobregat fins a Sant Vicenç de Calders. 
Els estudiants que es trobin en aquesta àrea són els nostres possibles clients. 
 
Enric Trullols, coordinador del MBDesign, membre nat – Vol fer dues preguntes, una petició 
i algunes consideracions. Pregunta s’hi ha algun estudi entre els esforços de promoció i els 
alumnes que realment venen a l’Escola, per a veure si els esforços estan orientats en el bon 
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camí?. També pregunta si tots els TFG van cap a UPCommons?. Per la qual cosa comenta 
que només hi anessin aquells que tenen nota igual o superior a 9 i no tots. D’altra banda, 
demana dels professors dels últims cursos del Grau de Disseny que li donin un cop de mà 
per a promocionar el Màster MBDesign, donat que no hi ha cap estudiant de la nostra 
Escola inscrit a aquest Màster. 
 
Fa les següents consideracions: No ha sabut veure les idees clau de la Política de Promoció 
dels Estudis de l'EPSEVG que s’acaba de presentar. Afegeix dient que si som bons fent 
alguna cosa, els estudiants vindran i el kilòmetre zero no és tant important. També 
considera que la nota de tall dels estudis del Grau de Disseny a la nostra Escola és massa 
baixa, mentre que a l’Escola de Terrassa és de 10,00. El que demana és que la nota de tall 
fos més alta i que hi haguessin menys estudiants d’entrada a l’esmentat Grau. 
 
Marta Musté, cap de Secció Dept. 737, membre nat – Explica un cas personal d’una 
estudiant que viu a Vilanova i que va venir a demanar informació de la titulació del Grau en 
Enginyeria Electrònica en una Jornada de Portes Obertes. Al final va anar a estudiar a 
l’ETSEIB degut al tema de les assignatures compensables. Com que nosaltres apliquem això, 
els seus pares van considerar que estudiant a la nostra Escola no sortiria tant ben 
preparada. Cal que reflexionem respecte al tema de les assignatures compensables. 
 
Maite Baile, PDI-A, membre electe – Creu que la distància geogràfica no és un problema, 
el problema és que a Barcelona no es coneix que a l’Escola de Vilanova es fa Enginyeries de 
la UPC, sinó que es considera l’Escola de Vilanova com si fos una “Escola de Pèrits”. 
 
D’altra banda, pregunta quina és la procedència dels estudiants en 1ª preferència a la 
nostra Escola?. Caldria veure això per a canalitzar els esforços en promoció. També caldria 
veure si es va a fer promoció en llocs on s’està sembrant en el desert. 
 
Dídac Jodar, estudiant, membre electe – Considera que s’està fent una bona feina de 
promoció. Uns quants anys endarrere, les notes de tall per entrar a l’Escola de Vilanova 
eren més altes, però ara han baixat molt. Considera que al Campus Nord es fa mala 
propaganda de l’Escola de Vilanova, ja que si no pots entrar a estudiar allí, et diuen que 
vagis a Vilanova i després quan ja has entrat que tornis al Campus Nord. 
 
Considera que el que fa tirar endarrere a un estudiant el venir a estudiar a l’Escola de 
Vilanova és el preu del transport públic. Anar a estudiar al campus Diagonal-Besòs es perd 
molt de temps, per tant veu clar que si baixessin els preus del transport públic els estudiants 
vindrien a Vilanova. També recomana fer vídeos de promoció de l’EPSEVG i pujar-los a 
Internet, ja que els estudiants miren molt el YouTube. D’altra banda, va veure que el Rector 
fa convenis amb empreses (Seat, Nissan) amb l’Escola de Manresa. Veu que això no es fa a 
la nostra Escola, per tant demana que l’EPSEVG faci convenis amb les empreses perquè són 
molt importants pels estudiants. 
 
Agraeix a la professora Marta Musté la visita a IDIADA, ja que els estudiants no han vist cap 
empresa gran. 
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Ester Simó, PDI-A, membre electe – Quant a les assignatures compensables, pensa que si 
és un bon estudiant no tindrà necessitat de fer-ho servir. El PDI de l’Escola de Vilanova ha 
de donar bones referències de la nostra Escola i ha d’aconsellar als estudiants que hi 
vinguin a estudiar. Quan al tema de les notes de tall, considera que està en funció de 
l’oferta i la demanda, i no de la qualitat de l’Escola. El que es tracta és que els nostres 
estudiants se sentin contents de la seva estança d’estudis a la nostra Escola i donin bones 
referències. 
 
RESPOSTES: 
 
Joan Vicent Castell – Des de Barcelona s’està treballant el tema dels vídeos. 
 
Frederic Vilà, Director, membre nat – La presentació del tema de la Promoció dels Estudis 
s’ha fet per demanda de la Junta d’Escola. Prenem nota de les aportacions que heu fet 
respecte a aquest tema. 
 
Respecte a destinar el dia dels TFG/TFM de l’EPSEVG s’intentarà posar-ho al calendari. 
 
Respecte al percentatge de dones a les enginyeries i a informàtica, ho vàrem parlar en una 
reunió de directors i directores de les Escoles de la UPC. És una realitat que es dóna a les 
Escoles d’Enginyeria d’arreu d’Espanya i no tan sols a les de la UPC. A l’EPSEVG celebrem el 
Dia Internacional de la Noia TIC fent diferents activitats i tallers, però és complicat avançar, 
ja que és més aviat un tema social, però no podem defallir. 
 
Quant al Manel Moreno, el tema de l’autopromoció i un primer redactat de la notícia és 
necessari. El motiu és perquè no s’escapi cap activitat que realitza el personal de l’Escola. 
 
Referent l’Enric Martín i l’Enric Trullols, que pregunten respecte a l’estudi de l’esforç i el 
benefici que es treu de les activitats de promoció costa de quantificar. Es pot quantificar 
amb les dades de matricula que tenim, però amb indicadors és més complicat. Es tractarà 
de treballar això per a poder treure conclusions amb la introducció d’alguns indicadors. 
 
Agraeix a les persones que han dedicant el seu temps a fer promoció de l’Escola. 
 
Respecte al tema de publicar els TFG/TFM a UPCommons. Ara es publiquen tots els treballs 
que tenen l’autorització de l’estudiant. A la vegada afegeix que el professor que ha dirigit 
el TFG/TFM pot parlar amb l’estudiant respecte a la conveniència de publicar el treball si 
aquest té una nota baixa. La proposta de l’Enric Trullols es pot debatre en la Comissió de 
Coordinació Docent (CCD). 
 
Estic d’acord en fer promoció del MBDesign als nostres estudiants del Grau de Disseny tal 
com proposa l’Enric Trullols, el que passa és que una dificultat que pot frenar als estudiants 
del Grau per fer el MBDesign és que aquest es fa en anglès. 
 
Quant al tema de pujar la nota de tall dels estudis de Disseny - Cal tenir en compte que a 
Terrassa hi ha una entrada de 50 estudiants amb una nota de tall més alta i nosaltres tenim 
una entrada de 100/120 estudiants amb una nota de tall més baixa i ho omplim. S’ha de 
fer un debat d’aquest tema, ja que això té unes altres implicacions. Estaria bé treballar-ho 
des de la CT de Disseny. 
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Quant al tema de les Assignatures Compensables - S’està treballant en aquest tema. El 
Director diu que no es té clar si aquest tema ens treu o ens dóna estudiants, i la seva opinió 
és que està molt més d’acord amb la Reavaluació que no en les Compensables. Conclou 
que s’ha de mirar les dades de com va això i s’estudiarà en una CCD. 
 
Quant al tema que ha comentat l’estudiant, que hi ha centres de la UPC que fan mala 
propaganda de l’Escola de Vilanova ho desconeixia i ho trobo malament, però quan 
reflexiones potser no ens perjudica tant respecte al cas de que vinguin menys estudiants. 
 
Quant al tema dels preus del transport públic de rodalies de Catalunya – Fa temps que el 
Director hi està treballant, i ha tingut converses amb regidors i alcaldes, però de moment 
no ha aconseguit res. En el futur proper, acompanyat del Rector de la UPC, tindrà una 
reunió amb el Conseller de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat, Hble. Sr. Damià Calvet, 
per a tractar el tema (aquesta informació està en l’informe del Director). El Director creu 
que si hi hagués una baixada de tarifes augmentarien els nostres estudiants. 
 
Quant al tema dels Convenis – No estic d’acord amb el que ha dit l’estudiant respecte als 
convenis amb empreses. S’ha fet un gran esforç en el tema i cada cop se signen més 
convenis. Les dades d’aquest tema estan reflectides a l’informe del Director. El Face2Face 
és una acció important que fa la nostra Escola perquè tots els estudiants que ho desitgin 
puguin fer pràctiques a empreses. 
 
Elisabet Arnó – Comenta que hi ha una eina de gestió de la relació amb els clients, 
anomenada CRM (“Customer Relationship Management”) que serveix per veure una acció 
que es fa amb els clients i els resultats que s’obtenen. 
 
Joan Vicent Castell – Agraeix les aportacions fetes. També li sembla bé que es faci una 
reunió on es parli només del tema de promoció. Respecte al que ha dit l’Elisabet Arnó 
referent als Tastets entén que hi hagi por de limitar el nombre de tastets als instituts que 
es té molt tracte, però comenta que això es farà amb molta cura, es farà paulatinament i 
avisant al centre. La idea és ampliar el nombre d’instituts de fer promoció. 
 
Quant als recursos, costa que els Ajuntaments posin diners per promoció. Des del Rectorat 
ens van dir que ens donaran algun tipus de finançament per fer Tastets. 
 
Quant al tema de l’esforç i la recompensa obtinguda en fer promoció, actualment a la UPC 
està en marxa l’eina CRM que ens permetrà analitzar amb cura tot aquest tema. 
 
L’Enric Trullols ha parlat de política en majúscules, mentre que jo he parlat només de 
política de promoció. 
 
Quant al tema de la nota de tall i els estudiants que passen amb les compensables – 
Considera que no s’ha de donar la imatge que els estudiants de la nostra Escola aproven i 
es titulen aprofitant les assignatures compensables ja que es una imatge dolenta de cara 
als pares i a les empreses. 
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Quant al tema de donar-nos a conèixer als instituts – Està d’acord que cal anar a banda i 
banda de la línia R2 Sud (Rodalies de Catalunya) perquè els instituts ens coneguin. 
 
Quant al tema que ha parlat el Dídac, si des del Campus Nord als estudiants se’ls hi diu que 
vinguin a Vilanova, molt bé, però després aquí els hem de convèncer que es quedin i que 
no marxin cal el Campus Nord. La frase que ha dit l’Ester Simó: “Què els estudiants que 
venen aquí, que després quan acabin que marxin amb una bona experiència”, és la millor 
promoció que es pot fer de la nostra Escola. 
 
Emília Papiol, sotsdirectora d’Extensió Universitària, membre nat – Explica que des de 
l’Oficina d’Igualtat a la UPC s’està treballant molt amb els temes de la “Igualtat de Gènere” 
i de les “Noies Tecnològiques”. A l’Escola se celebra el Dia Internacional de la Noia TIC fent 
diferents activitats i tallers, però l’assistència és molt baixa i costa molt que vinguin les 
noies, però ho seguirem fent. 
 
Explica també, que des de la Delegació d’Estudiants han demanat un tema de 
mentorització, es a dir que noies estudiants de l’Escola ajudin a noies estudiants de 
secundària per a fer estudis de l’àrea TIC i d’Industrials. 
 
D’altra banda, referent a un tema de promoció, s’està posant en marxa la “Plataforma 
Impulsa UPC Vilanova” per tal d'impulsar la realització d’activitats d’extensió universitària 
i dinamitzar la vida universitària al Campus. La Vicerectora de Docència i Estudiantat de la 
UPC, Núria Garrido, està molt implicada en aquest tema. 
 
 

6. Aprovació de l’actualització dels processos del “Sistema de Garantia Interna de Qualitat 
(SGIQ)” (Doc 6/3-2018). 
 
José Antonio Román, sotsdirector Cap d’Estudis, membre nat – Explica de manera molt 
breu la història del Sistema de Qualitat dient que els estudis de Grau i Màster es regulen 
per un decret del 2007 (Reial decret 1393/2007). Des del 2007 AQU Catalunya ha ajudat a 
les institucions d’educació superior a dissenyar el SGIQ (Sistema de Garantia Interna de 
Qualitat) dels seus centres a través del programa AUDIT. Això es va aplicar en la Verificació 
d’estudis. Després també es va usar en l’Acreditació d’estudis. Per tant, és en el programa 
AUDIT on es treballa tot el tema de Qualitat de l’Escola des del març de 2011. El novembre 
de 2014 es va actualitzar només informació general 
 
Després es va constituir una Xarxa de Qualitat de la UPC (XQ-UPC), amb l’objectiu de 
simplificar els processos del SGIQ, donant lloc el 2017 a la proposta d’un document de 
referència a nivell de la UPC amb uns processos simplificats. 
 
Des de l’Equip Directiu, USIRE-EPSEVG es fa la proposta d’actualització dels processos del 
SGIQ, a partir del marc de referència UPC. Això ha donat lloc, el 2018, al document (Doc 6) 
que es presenta per la seva aprovació a la Junta d’Escola. 
 
Presenta dos exemples d’actualització i simplificació de processos, concretament el 
340.3.4. Gestió de la mobilitat de l’estudiantat i el 340.7.1. Publicació d’informació i 
rendició de comptes, on es compara el procés del SGIQ original i el procés modificat. 
 

http://www.aqu.cat/doc/doc_15745812_1.pdf
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En el document Doc 6 a aprovar, el SGIQ de l’EPSEVG consta dels següents processos 
simplificats: 
 

 
 
Finalment el Sotsdirector Cap d’Estudis comenta que a nivell de la UPC ens interessa en 
avançar-nos en aquest tema. És una aposta que ens avancem per quan haguem de fer la 
Certificació del Centre a nivell de titulacions. 
 
TORN OBERT DE PARAULES: 
 
Enric Trullols – Pregunta si s’ha canviat la simbologia dels Fluxgrames. 
 
Natalia Carmona, estudiant convidada – Diu que 4 estudiants de l’Escola van fer un curs de 
qualitat amb el GPAQ. El tema de la Qualitat és molt important a nivell d’Escola i s’han de 
destinar esforços no tan sols per passar les acreditacions sinó per a millorar. 
 
RESPOSTES: 
 
José Antonio Roman – S’està seguint la simbologia de la UPC. 
 
Està totalment d’acord amb el comentari de la Natàlia, ja que ha de ser l’objectiu del 
Sistema de Qualitat el fet de millorar la docència de l’Escola. 
 
El Director de l’EPSEVG, demana si es pot aprovar per consens el document presentat. 
 
S’aprova per consens 
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7. Afers de tràmit. 

 
No hi han afers de tràmit 
 
 

2. Informe Director (Doc 2/3-2018). 
 

Frederic Vilà, Director membre nat – Comenta breument el document adjunt. 
 
a) Altes i Baixes del PAS – El 20 de juny s’ha incorporat a la Biblioteca la Clara Mansilla, ja 

que el Jesús Alférez s’ha prejubilat. El Director fa l’agraïment de la seva tasca. 
 

b) Dades matrícula – En l’informe adjunt us he especificat les dades d’última hora del 17 
de juliol, amb la comparativa dels darrers quatre cursos. Podeu veure que les dades 
d’àmbit Industrial no acaben de ser bones (Mecànica està bé, Electrònica i Electricitat 
és on anem més malament), però si estan molt bé les d’Informàtica i Disseny. 
 
Notes de tall: Informàtica – 6,90   ;   Disseny – 5,57   ;   Industrials – 5,00 
 
Crec que no ens hem de desanimar i continuar amb la promoció que estem fent, 
malgrat no hagi anat tant bé com esperàvem en la matrícula de primera preferència. 
Queda la matrícula al setembre-2018 i després a industrials queda la matrícula de 
febrer-2019. Considero que poc a poc recollirem els fruits de la promoció feta. 

 
L’anterior Rector, Enric Fossas, tenia sobre la taula un document que deia que 
titulacions amb menys de 30 estudiants de mitjana es tancarien. Aquest document es 
va paralitzar en campanya electoral, i el nou Rector encara no diu res al respecte. A la 
nostra Escola el problema de baixa demanda el tenim amb les titulacions de Grau en 
Electricitat i Grau en Electrònica. L’anterior Rector proposava fer un Grau conjunt en 
Electricitat i Electrònica, però aquesta proposta no va semblar bé al PDI de l’Escola. 
 
Quant al Màster MUESAEI hi ha 20 preinscrits i 13 han fet el pagament dels 300 €, la 
qual cosa vol dir que no hi haurà problemes amb el Màster MUESAEI aquest curs. 
 
Quant al Màster MBDesign, les dades que té els hi va facilitar el Coordinador del Màster, 
Enric Trullols. Aquest Màster es gestiona des d’Arquitectura de Barcelona. El Màster té 
4 especialitats: 1. Disseny Contemporani (Arquitectura – ETSAB), 2. Disseny, Innovació i 
Tecnologia (Vilanova – EPSEVG), 3. Enginyeria del Disseny Industrial (Terrassa – 
ESEIAAT), 4. Direcció d'Art en Disseny (Belles Arts – FBBAA), i una cinquena en: 5. 
Investigació en Disseny on participen els 4 Centres. Les dades són les següents: Han 
pagat 30 € en totes les especialitats 140 persones. Han pagat 300 € en totes les 
especialitats 88 persones. D’aquestes 88 persones n’hi ha que s’han matriculat en dues 
especialitats, per tant, en aquest moment no se sap amb certesa els estudiants finals 
que aniran a cada especialitat (o centre). De manera orientativa 21 estudiants 
corresponen a Vilanova (10 exclusivament a Vilanova i 11 en una altra especialitat). 
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En aquest moment de la Junta d’Escola, el Joan Josep Aliau, sotsdirector i membre nat, 
diu a l’Enric Trullols que s’ofereix a obrir les seves classes perquè vingui una persona a 
fer promoció del Màster MBDesign als seus estudiants del Grau de Disseny. 
 

c) Nomenament com a Assessor TIC – El passat mes de maig es va nomenar al David Raya 
com a Assessor TIC a les reunions d’Equip Directiu. 
 

d) Dissolució del Consorci de Serveis a les Persones (CSP) – Aquest Consorci està format 
per l’Ajuntament, el Consorci de Salut i d’Atenció Social de Catalunya, la Fundació 
Privada Sant Antoni Abat i la UPC. Amb data 23 de juny s’acorda la seva dissolució. 
 

e) Revisió de la UTG – En el pla d’Actuacions del Rector del període 2018-2021, presentat 
al darrer Claustre Universitari conté aquest punt. Les primeres UTGs que es revisaran 
seran les de Manresa i Vilanova. Està previst que a Vilanova es comenci aquest mes 
d’octubre. Tot això anirà guiat des de Gerència de la UPC. 
 

f) Nomenament com a membre del Comitè de Seguretat i Salut de la UPC – Explica que 
ha estat nomenat pel Rector en aquest Comitè en representació de la part patronal. 
 

g) Resolució del Pla TIC 2018 – L’import total per l’Escola és de 29.490 €, dels quals la UPC 
cofinància 14.840 € i l’Escola, a càrrec del capítol II del pressupost, 14.650 €. 
 
Amb aquests diners renovarem una aula informàtica i una altra serà amb el PIU 2018. 
 

h) Pla d’Inversions Universitàries (PIU) 2018 i d’altres inversions – Comenta que en 
l’informe es pot veure com van les partides sobre aquestes inversions. Explica també 
quines actuacions s’estan fent, les quals estan especificades en el document adjunt de 
l’informe. Aquest any el PIU és important i puja 223.375,37 €. 
 
En altres actuacions, cal destacar la instal·lació de 37 projectors a aules i espais del 
campus. 
 

i) Grau i Màster integrats i dobles titulacions – En la Conferència de Directors i Degans 
d’Informàtica (CODDII) que es va fer el mes de juny, ens van informar que la Politècnica 
de Madrid i la de València començaran a oferir el curs vinent un Grau+Màster integrats 
d’Enginyeria Informàtica acomplint el RD. 1393, es a dir, no es modifica ni el Grau ni el 
Màster tal com s’ha estat oferint actualment, simplement es garanteix a l’estudiant 
una plaça en el Màster, ja que el Grau seguirà sent de 4 anys. 
 
Pel que fa a les dobles titulacions hi ha Centres que el que fan són 72 ECTS/any en lloc 
de 60 ECTS/any, això vol dir que tenen una assignatura més per quadrimestre i així 
s’escurça la durada de les dobles titulacions. 
 

j) Petició de reunió amb el Conseller de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de 
Catalunya, Hble. Sr. Damià Calvet – Explica que aprofitant un acte institucional de 
Vilanova i la Geltrú, va tenir l’oportunitat de parlar amb el Conseller sobre la reducció 
de les tarifes de Rodalies de Catalunya (R2) pels estudiants i ell es va mostrar molt 
receptiu i per això es va acordar fixar una reunió, juntament amb el Rector. 
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k) Nova web de l’EPSEVG – És va posar en funcionament el passat 28 de juny amb la 
plataforma Genweb de la UPC i optimitzada per a l’ús en qualsevol dispositiu. Agraeix 
la col·laboració de tothom que hi ha treballat per a fer-la possible. Esperem que en 
breu estigui en castellà i anglès. Si es troben errades, cal comunicar-ho als serveis TIC. 
 
El servidor de l’antiga web estarà actiu fins el 31 de desembre de 2018. Per a poder 
accedir-hi cal posar-se en contacte amb els serveis TIC. 
 

l) Conveni amb el Museu del Disseny de Barcelona – El conveni que teníem s’ha prorrogat 
fins el març de 2022. 
 

m) Participació de l’Escola a la Xarxa de Qualitat de la UPC (XQ-UPC) – Comenta que tots 
els Centres de la UPC en formem part i particularment nosaltres estem en els equips 
de treball dels Sistemes d’Informació i en el de Dissenyar Formació Bàsica en Q per a 
grups d’interès (PDI/PAS/Estudiants). 
 

n) Pacte per a l’Ocupació del Garraf – Explica que és un document que serveix de guia per 
les actuacions d’ocupació a la nostra comarca del 2018 al 2020 i d’aquesta manera 
millorar l’ocupació del Garraf. En l’informe podeu llegir tots els seus integrants. La seva 
signatura serà el proper 31 de juliol. 
 

o) Jornades de Seguretat i Salut Laboral – Els dies 24, 25 i 26 d’abril del 2019 està previst 
que s’organitzin aquestes jornades amb la participació de l’Escola, juntament amb el 
CETIVG i la Federació Empresarial del Garraf (FEG). La idea és que es facin diferents 
activitats, i el Director ha demanat que siguin a cost zero. 
 

p) Face2Face - Us he adjuntat en el meu informe una taula de l’evolució de les dades del 
Face2Face des del Curs 2006-2007 fins el Curs 2017-18. 
 

q) Pràctiques externes – S’adjunta una taula de la seva evolució des del Curs 2010-2011 
fins el Curs 2017-18. 
 

r) Convenis Universitat - Empresa – S’adjunta una taula de la seva evolució des del Curs 
2010-2011 fins el Curs 2017-18. 
 

s) Sotsdirecció de Relacions Internacionals – S’adjunta el seu informe, on es fa una relació 
de contactes amb diferents universitats (Europa, Sudamèrica, i altres universitats 
estrangeres). També es donen les dades de mobilitat internacional de l’estudiantat 
(incomings i outgoings). 
 

t) Espai UPC Emprèn – Estarà ubicat provisionalment a la nostra planta de Neàpolis. Això 
es fa juntament amb l’Ajuntament i la Federació d’Empresaris i si tot plegat funciona 
anirà a una altre planta de Neàpolis. Hi ha una sèrie de projectes en marxa. Esperem 
que a l’inici del proper curs es faci una inauguració formal. 
 

u) Tancament del Centre – Pel període d’estiu el tancament serà del 4 al 26 d’agost 
(ambdós inclosos). 
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v) Guies docents – Això és un compromís que vaig adquirir amb els estudiants en insistir 
en que les guies docents estiguin actualitzades. Els canvis tant sols es podem fer ara 
abans de la matrícula, un cop matriculats no es poden fer canvis. 
 
Jaume Miquel – Aclareix que actualitzar les guies docents, també, vol dir 
complementar-les, en cas de que hi manqui informació important. 
 

w) Cronologia de reunions – No comento cap cosa, ja que ho teniu tot per escrit. 
 

Joan Vicent Castell – Explica que de cara al Curs 2018-19 s’aplicarà el nou Protocol d’Accés 
i Seguretat als Laboratoris. Això s’enviarà en un correu electrònic i els departaments 
s’hauran d’adaptar a aquest protocol. 

 
 

8. Torn obert de paraules. 
 
Maite Baile – Torna a demanar, que es faci en la nova web l’enllaç a l’Escola de Doctorat 
de la UPC. Ara només es veu un “link” amb un doctorat en extinció. 
 
Felicita a la Delegació d’Estudiants per la seva implicació i participació en la Junta d’Escola 
i en les Comissions Consultives. El Director diu que tota la Junta d’Escola s’afegeix a aquesta 
felicitació, i que consti en acta. 
 
Comenta que li sap greu que marxin els estudiants malaisis. 
 
Enric Martín – Agraeix l’informe acurat del Director i creu que aniria bé que al final es fes 
un resum del mateix. D’altra banda, a l’igual que la professora Maite Baile li sap greu la 
marxa dels estudiants malaisis. 
 
Joan Vicent Castell – Explica el tema de la marxa dels estudiants malaisis, dient que el mes 
de febrer va venir, com cada any, una delegació des de Malàisia, per a tornar a signar el 
conveni, però des de Barcelona no ho van veure amb bons ulls pel tema de la convalidació 
de 30 crèdits. Vaig parlar amb el Vicerector i no ho va valorar positivament, però que si les 
altres Universitats ho acceptaven es podria donar la possibilitat que aquest tema es 
replantegés. Per això és possible que els estudiants marxin a la Politècnica de Madrid, 
Valencia o Saragossa, tot i que això no és segur de moment al 100 %. 
 
Maurici Sivatte, PDI-A, membre nat – Comenta que el Protocol d’Accés i Seguretat als 
Laboratoris serà difícil d’aplicar ja que implica fer una pràctica 0. D’altra, ja hem reduït les 
pràctiques pel tema de la reavaluació, i encara ho haurem de fer més. Una altra dificultat 
és que els professors no tenim formació en “Seguretat i Riscos Laborals”. 
 
Frederic Vilà – Accepta els inconvenients que hi pot haver en fer aquesta pràctica zero, 
potser la idea s’ha d’acabar de polir, però aquesta és la línia de treball. Als laboratoris de 
“Materials” i en els “Tallers de Disseny” ja s’està fent aquesta pràctica zero. És important 
que els estudiants tinguin aquests coneixements. 
 
Joan Vicent Castell – Proposo que ho parlem departament per departament el que significa 
aplicar la pràctica zero. Els Serveis Tècnics de Laboratoris també poden ajudar. 
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Manel Moreno – Per mi va ser un esforç donar classes als estudiants malaisis però crec que 
això no es pot perdre, ja que és beneficiós per l’Escola. 
 
Rafael Vidal, PDI-A, membre electe – Diu que aquest curs es jubilarà el professor Jordi 
Mataix que fa classes al Màster MUESAEI. Agraeix la feina feta per aquest professor. 
 
Frederic Vilà – Diu que s’afegeix a aquest agraïment. 
 
Enric Trullols – Comenta que el tema de l’anglès en el Màster de Disseny és molt important, 
ja que les Escoles que tenen millors números d’estudiants matriculats són les que ho fan 
en anglès, ja que afavoreix la matrícula dels estudiants de fora. 
 
Natàlia Carmona – En l’informe del director s’ha comentat el tema dels títols integrats 
(Grau i Màster integrats d’Informàtica). Pensa que realment s’està fent una cosa que no 
beneficia als estudiants. 
 
Frederic Vilà – El tema dels estudis integrats tan sols és publicitari ja que el Reial Decret diu 
que garanteix places al Màster als estudiants de Grau dels mateixos estudis. Com he dit, 
això es farà a la Politècnica de Madrid i de Valencia. 
 
Natàlia Carmona – Diu que és la seva última Junta d’Escola, ja que ha passat el relleu al 
Roger Rovira. Agraeix haver pogut participar un any en les reunions de la Junta, i també 
agraeix el reconeixement que la Junta d’Escola ha fet a la Delegació d’Estudiants. 
 
Frederic Vilà – Agraeix a la Natàlia Carmona la seva tasca en particular, i a la Delegació 
d’Estudiants en general. També agraeix que hagi estat membre del Consell de l’Estudiantat 
de la UPC, ja que també es bo per l’EPSEVG. 

 
 
S’aixeca la sessió a les 14.20 h. 
 
________________________________________________________________________ 
 
El Secretari Acadèmic   Vist i plau 
  El President, 
 
 
 
 
Jaume Miquel Masalles   Frederic Vilà Martí 
________________________________________________________________________ 
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